
Innspill til «Hvordan kan det kommunale tjenestetilbudet til den samiske befolkningen bli bedre?» 
 
Innspill 
 
Det foreslås at Kommunal- og distriktsdepartementet begynner å prioritere alle etnisiteter like høyt. 
Jeg stammer fra finsk innvandring på 1800-tallet, og jeg har sikkert samisk blod å årene også. 
Derimot er jeg Norsk statsborger på lik linje med alle andre med Norsk pass.  
 
For meg fremstår det som provoserende at man fra sentrale hold hele tiden skal ha et «ekstremt» 
fokus på å forbedre tilbud på bakgrunn abv etnisitet. Det gir asosiasjoner til regimer langt sør i 
verden som man tenker med gru på...  
 
Samer har akkurat de samme tilbudene som resten av nordmenn, kvener, og innvandrere generelt.  
 
Innspillet mitt er at pengene som er tenkt brukt på dette omfordeles til kommunene i distriktene, og 
øremerkes helsetjenester. Det vil gagne alle folkegrupper.  
 
Vi vet alle hvilken vei det går med de nasjonale helsetilbudene (ref. eldrebølgen, antalle demente 
etc.), og da må fokuset vekk fra «luksusprosjekter» og over på virkelige problemer.  
 
VÅKN OPP! 
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